
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 10.06.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Igor Malko 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
prítomní všetci poslanci okrem Ing. Korbeľa. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé 
rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom 
doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Informácia o ZŠ, MŠ ŠJ 
6. Rozpočtové opatrenie č. VII /2021 
7. Plán práce hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2021 
8. Vyradenie inventáru z majetku obecného úradu / krovinorez HECHT 135 BTS 
9. Rekonštrukcia striedačiek na ihrisku TJ Slovan Bystrička 
10.  Vybudovanie detského ihriska v areáli TJ Slovan Bystrička 
11.  Vydanie monografie „Bystrička včera a dnes“ 
12.  Správa hlavnej kontrolórky – obecné pozemky v užívaní občanmi obce bez nájomných    
        zmlúv 
13.  Došlá korešpondencia, rôzne 
14.  Diskusia 
15.  Záver 
 

 

 

2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Matula , Ing. Košút a Mgr. Pospíšilová 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Rendek a p. Lučanský 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 



4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že na minulom zastupiteľstve bolo uložené uznesenie č. 405/2021, 
ktoré bude riešené v samostatnom bode. 
Uznesenie 409/2021 - starostka s Ing. Malkom bola preveriť skutočný stav okolo potoka na 
Lázkach a skonštatovali alarmujúci stav. Na budúci týždeň budú majiteľom zaslané listy a bude 
zvolané konanie za prítomnosti aj povodia Váhu. Majitelia budú musieť uvoľniť okolie potoka 
a odstrániť veci, ktoré tam nemajú čo robiť, aby v prípade rozvodnenia potoka nenastalo jeho  
zablokovanie neporiadkom. 
 
5. Informácia o ZŠ, MŠ  a ŠJ 
Starostka – správu o ŠJ prekladá na august kvôli rodinným záležitostiam Mgr. Kováčovej 
Správu za MŠ prečítala JUDr. Kubalová (príloha č. 2 ) 
Diskusia:  
Matula – ako momentálne fungujú krúžky ? 
Kubalová – krúžky už do konca školského roka nebudú ale MŠ teraz funguje v normálnom 
režime 
Starostka – MŠ bude v prevádzke len prvé dva týždne počas prázdnin. Potom sa bude škôlka 
maľovať. Na upratanie sa zavolá upratovacia služba, ktorá  umyje aj všetky okná. 
Ing. Rendek – bude sa maľovať len škôlka ? 
Starostka-  škola sa maľovať nebude, ale bude sa maľovať ešte školská jedáleň a kuchyňa. Na 
kuchyňu sme dostali nejaké peniaze za ktoré kúpili konvektomat a šporák. 
Mgr. Ugorčáková prečítala správu o ZŠ (príloha č. 3 ) 
 
6. Žiadosť p. Jančárika 
Starostka presunula tento bod, aby nemuseli prítomní čakať. Poslanci dostali ich žiadosť do 
emailu ( príloha č.4 ) . 
Starostka upozornila, že táto záležitosť je v kompetencii stavebného úradu, ktorý túto žiadosť 
posúdil a poslal stanovisko (príloha č 5 ). Nie je to bytová budova. 
Diskusia : 
Starostka -  na to, aby sa im vyhovelo museli by sme zmeniť ÚP , lebo táto oblasť je ako 
rekreačná zóna a preto v stavebnom povolení musí byť rekreačný objekt, ktorý má názov 
stanovený kódom zo zákona. Nebude to meniť a ani nikoho o to žiadať. 
Jančárik – oni nechcú zmenu ÚP oni chcú len do stavebného doplniť, že je to bytová jednotka 
kvôli úveru. 
Starostka – v stavebnom povolení bude rekreačný objekt, je to v kompetencii stavebného 
úradu . Nepodpíše  uznesenie, ktoré nie je v súlade so zákonom. 
Jančárik – chce len tam dodatok, že stavba bude slúžiť na trvalé bývanie. 
Starostka – môže mu dať potvrdenie, že stavba bude slúžiť na trvalé bývanie, ale do 
stavebného sa to nebude písať. Nech si overí v banke či im to bude stačiť a ak áno potvrdenie 
mu dá.  
 
7. Rozpočtové opatrenie č. VII /2021 
Materiály poslanci dostali (príloha č.6 ),  
Ing. Tureková – každá položka je rozpísaná a pridaný kód zdroja na peniaze, ktoré sme dostali. 
Upozornila na zmenu zákona vo VO položka do 5 000 € stačí už len jedna ponuka. 
Diskusia – bez pripomienok poslanci vzali na vedomie 
 



8.  Plán práce hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2021 
Materiály poslanci dostali (príloha č.7 ),  
Bez pripomienok 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
9. Vyradenie inventáru z majetku obecného úradu / krovinorez HECHT 135 BTS 
Materiály poslanci dostali (príloha č.8 ),  
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
10. Rekonštrukcia striedačiek na ihrisku TJ Slovan Bystrička 
Starostka – z VUC sme dostali 1900 € dotáciu na rekonštrukciu striedačiek pre TJ Slovan 
Bystrička. 
Ing. Košút – informoval čo už urobili a ešte im treba položiť dlažbu. 
Materiály poslanci dostali (príloha č. 9 ),  
Poslanci schválili rekonštrukciu striedačiek v sume 4332 € ako aj zhotoviteľa firmu Martinet a.s. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
11. Vybudovanie detského ihriska v areáli TJ Slovan Bystrička 
Materiály poslanci dostali (príloha č.10 ), - zápisnicu z vyhodnotenia ponúk na detské 
preliezačky, kde vybrali 4 komponenty. 
Diskusia: 
Ing. Košút – na základe požiadavky rodičov sa spojili s Ing. Malkom , vybrali miesto  kde bude 
toto ihrisko. 
Starostka – treba pripraviť podklad, navrhuje, aby sa natrela aj garáž, použili by  sa detské 
motívy, tak aby sa do budúcna mohlo ihrisko rozširovať.   
Lučanský – aké podložie ? 
Ing. Košút – navrhuje trávu, stará tráva by sa stiahla, terén vyrovnal a zasadila nová. 
Ing. Malko – areál TJ je už v zlom zastaralom stave, treba do neho investovať. Je potrebné 
urobiť harmonogram investičných akcií kde by sa všetky športové objekty zahrnuli. 
Starostka navrhuje zorganizovať brigádu na úpravu plochy pre detské ihrisko 
Poslanci schválili rekonštrukciu striedačiek ako aj zhotoviteľa. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
12.  Vydanie monografie „Bystrička včera a dnes“ 
Starostka – prebehlo výberové konanie ,materiály poslanci dostali (príloha č.11),  
Bez diskusie 
Hlasovanie : 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
 
 
 



13 . Správa hlavnej kontrolórky – obecné pozemky v užívaní občanmi obce bez nájomných    
      zmlúv 

Materiály poslanci dostali (príloha č.12 ),  
Starostka – treba najprv zamerať najväčšie plochy a tie čo sú jasné. 
Ing. Malko – navrhuje zriadiť pracovnú skupinu, ktorá vytypuje pár pozemkov a bude sa tomu 
venovať. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
14. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- kontajnery proti vniknutiu medveďom – sme v zozname obcí, ktoré musia mať takéto 
kontajnery. Chodia kontroly zo ŽP a dávajú pokuty. Navrhuje zakúpiť 4 kontajnery na Lázky. 
S vývozom týchto kontajnerov nemá Brantner problém. 
Hlasovanie  
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
– pomenovanie ulíc – bolo školenie. Jazykový ústav nám názvy ulíc odobril. Ešte treba urobiť 
VZN a ulice zamerať. Bude to veľa roboty každému občanovi dať potvrdenie o prečíslovaní 
a nahodenie do registra. 
  
- zadaním do googla knižnica – Bystrička.sk už sú tam prvé zoznamy kníh. Pripravuje sa možnosť 
aj na vypožičanie. 
 
- v sobášnej miestnosti bude prebiehať vyhodnotenie očisty obce a súťaže detí v kreslení. 
 
15. Diskusia 
Bez diskusie 
 
 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 10.06.2021 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 



Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


